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زاکانی: بنا داریم تمام خطوط مترو را تا قبل از 1410 به اتمام برسانیم
شهردار تهران گفت: بر اساس برنامه طرح جامع تکمیل خطوط مترو تا سال 1420 برنامهریزی شده است اما ما همانطور که گفته شد بنا داریم تا قبل از

سال 1410 این پروژه را تکمیل و به اتمام برسانیم.

به گزارش سایت خبری پرسون، علیرضا زاکانی؛ شهردار تهران در جریان دویستوهشتمین جلسه شورای شهر تهران درخصوص گزارش پویش امید و
افتخار اظهار کرد: از ابتدای سال گذشته این طرح در دستور کار شهردار تهران قرار گرفت و در قالب این طرح پروژههای متعددی عملیاتی و اجرا شد.

وی افزود: در قالب پویش امید و افتخار تلاش بر این شد که شکاف و بیعدالتی بین شمال و جنوب کاهش پیدا کند و عقبافتادگیهای گذشته جبران
شود تا بتوانیم خدمترسانی مطلوبی به شهروندان داشته باشیم.

شهردار تهران با اشاره به رقابت بین سازمانهای مناطق و مجموعههای زیرمجموعه شهرداری تهران در قالب پویش امید و افتخار گفت: مجموعههای
شهرداری تلاش کردند تا بتوانند پروژههای بر زمین مانده گذشته و جدید را افتتاح کنند.

زاکانی ادامه داد: در قالب پویش امید و افتخار تلاش کردیم که پروژهها در یک زمانبندی مشخص و معین به بهرهبرداری برسد و تنها در دو هفته
پروژههای ما به این پویش نرسید که این رقم معادل 3 درصد از کل آمار پویش امید و افتخار است.

وی افزود: 328.2 هزار میلیارد تومان ارزش مالی کل پروژهها در قالب پویش امیدوافتخار بوده است که 77.2 همت از این اعتبارات به غیر از مسکن
اختصاص پیدا کرده است.

زاکانی ادامه داد: 251 همت از 328.2 همت نیز مربوط به کلنگزنی در بخش مسکن بوده است و امروز بخشهایی از این پروژه ها تکمیل و به
بهرهبرداری رسیده و انشاءالله در آینده نزدیک مابقی پروژه تکمیل و به بهرهبرداری خواهد رسید و کارهای بزرگی انجام شده که جز عنایت خداوند و

حمایت شورا و دولت بهویژه شخص رئیس جمهور شدنی نبود.

وی در ادامه با اشاره به اینکه ما میراثدار شیرینیها و تلخیهایی از گذشته هستیم گفت: اصلاح مسیر مسئولیت خطیر و بزرگی که به عهده ماست و
ما در واقع امانتدار هستیم و باید بتوانیم در این مسیر گامهای بزرگی را برداریم.

شهردار تهران با اشاره به کاستیها در قانون اساسی در ارتباط با جایگاه شوراها افزود: به دلیل اینکه شوراها دیر فعالیت خود را آغاز کردهاند مشکلاتی را
دارند که امیدواریم این موارد مورد توجه قرار بگیرد.

زاکانی با اشاره به اینکه تهران میتواند الگویی برای سایر شهرهای کشور باشد، گفت: ما از همه مسئولان و به ویژه صدا و سیما میخواهیم توانمندیها
و کارهای بزرگ را در شهر را هم نشان بدهند.

وی با اشاره به اینکه تهران 238 سال است که پایتخت کشور است تصریح کرد: جمعیت ساکن در تهران 9500000 هزار نفر و جمعیت روز تهران به 14
میلیون نفر میرسد و ما خدمتگزار شهروندان تهران هستیم و تهران مزیتهای بسیاری را دارد البته در کنار آن آسیبهایی هم وجود دارد اما مزیتهای

آن به مراتب بیشتر است.

شهردار تهران با اشاره به اینکه تهران آسیبهای جدی از جمله آلودگی هوا، ترافیک، بدمسکنی و بیمسکنی، سستی و امینی شهر هم دارد گفت: آلودگی
هوا شهروندان تهرانی را آزار میدهد و از گذشته این مسئله برای شهر تهران بوده است و این سوال مطرح میشود چه کاری باید برای تهران انجام

بدهیم که در این زمینه شهرداری اقداماتی را آغاز کرده است.

وی ترافیک را یکی دیگر از معضلات و چالشهای شهر تهران عنوان کرد و افزود: در این ارتباط میتوان بیتفاوت ماند و یا اینکه اقدامات مؤثر و منظمی
در ارتباط با کاهش ترافیک انجام داد که شهرداری تهران در این زمینه ورود جدی را به بحث کاهش ترافیک انجام داده است.

زاکانی با اشاره به اینکه 17 درصد از شهر تهران بافت ناپایدار است گفت: موضوع سستی و ایمنی یکی دیگر از چالشهای شهر تهران عنوان میشود و در
کنار آن بدمسکنی و بیمسکنی یکی دیگر از چالش های شهر تهران است که بر اساس آمار 51 درصد از شهروندان تهرانی اجارهنشین هستند و 61 درصد

از حقوق خود را برای پرداخت اجاره صرف میکنند.

شهردار تهران در ادامه به موضوع مناسبسازی شهر تهران اشاره کرد و ادامه داد: شهر تهران به هیچ عنوان مناسب کودکان، معلولان و سالمندان نیست
و در شهر ما زیستگاه غیراستانداردی وجود دارد و آفت بزرگی برای شهر است.



وی با اشاره به اینکه قطعا در موفقیتهای شهرداری تهران دولت نیز نقش مؤثری داشته تصریح کرد: من از همین تریبون از شخص رئیس جمهور
قدردانی میکنم البته ناگفته نماند که ما مطالباتی داریم و آنها را پیگیری میکنیم اما نکته مهم این است که دولت قبل علیرغم اینکه شهردار وقت تهران

با آنها همسو بود تحمل نکرد که شهردار را در جلسات هیئت دولت راه بدهد اما در این دوره انسجام میان شهرداری تهران و دولت وجود دارد.

زاکانی با اشاره به درآمدهای شهرداری تهران گفت: سوال مطرح میشود که چگونه به درآمد شهرداری تهران افزوده شده که باید اینگونه پاسخ داد که ما
توانستیم ظرفیتها و پتانسیل شهر را بشناسیم و از آن بهره ببریم.

شهردار تهران گفت: ما آمادگی هر نوع نقد و انتقادی را از صداوسیما داریم به طوریکه چندی پیش نیز نقدی را در خصوص ماموران سدمعبر شهرداری
تهران داشت و حتی ما از گزارشگر صداوسیما بابت این گزارش تقدیر و تشکر کردیم!

وی با اشاره به اقدامات انجام شده از سوی شهرداری تهران در حوزه هوشمندسازی و فناوری در پایتخت تصریح کرد: علاوه بر توجه به هویت معماری
اسلامی و ایرانی شهر توجه ویژهای نیز به موضوع هوشمندسازی و فناوری با کمک اساتید دانشگاه و شرکتهای دانشبنیان شده است به طوری که
پارک ولایت مجوز راهاندازی پارک علم و فناوری را اخذ کرده و در کنار آن 8 الی 9 کارخانه فناوری سه ناحیه فناوری و یک نمایشگاه فناوری در شهر

برنامهریزی شده است.

زاکانی با اشاره به اینکه ما بنا داریم تمام خطوط مترو را تا قبل از 1410 به اتمام برسانیم، گفت: بر اساس برنامه طرح جامع تکمیل خطوط مترو تا سال
1420 برنامهریزی شده است اما ما همانطور که گفته شد بنا داریم تا قبل از سال 1410 این پروژه را تکمیل و به اتمام برسانیم.


